
Rijswijk, 3 oktober 2021

Vragen artikel 44 reglement van orde
 
Geacht college,

Wij hebben tot onze teleurstelling moeten lezen dat de kermis zaterdag 2 
oktober 2021  ivm onrust wéér eerder is dicht gegaan en er zelfs politie 
ondersteuning nodig is geweest om de boel te sussen.

https://regio15.nl/nieuws/politieonderzoeken/33666/inzet-politie-
boogaardplein-rijswijk/

Op 30 maart 2019 heeft onze fractie al vragen gesteld. 

https://www.rijswijk.nl/raadsplein/raadsvragen/vr-19-009-fractie-rb-
vragen-over-rellen-op-de-voorjaarskermis-in-rijswijk

O.a :

RB: Welke maatregelen gaat u treffen om in de toekomst de veiligheid te 
kunnen  garanderen op de Voorjaars(kinder) kermis in Rijswijk?

Uw antwoord: 

Bij de voorbereidingen op de kermis zullen de exact te nemen 
maatregelen in driehoeks verband worden bepaald. Uit
veiligheidsoverwegingen zullen we niet alle maatregelen openbaar maken.
 In elk geval zullen wij het afsluiten van het evenementengebied en het 
verrichten van toegangscontrole bij de overweging mee te nemen.

Helaas moeten wij wederom bijna dezelfde vragen gaan stellen en vragen wij 
ons oprecht af hoe serieus u met onze eerdere vragen bent omgegaan en/of de 
veiligheid van de Rijswijkse burger.

Rijswijks-Belang heeft hier de volgende vragen over: 



1: Hoe was de beveiliging op de kermis geregeld op het moment van onrust, 
was er überhaupt beveiliging aanwezig?

Zo nee, waarom niet?

2:Bent u het met ons eens dat het ongelofelijk is dat wij van ondernemers      
moeten vernemen dat BOA’S aan het controleren zijn geweest op QR-code 
controle in Oud Rijswijk, terwijl ze op de kermis op dat moment duidelijk 
harder nodig waren? (1) zie bijlage 

Zo nee, waarom niet ?

2a: De burgemeester op een brief van Romy de Man ( OR) ondersteunt door 
BvR, GBR en Rijswijks-Belang (een noodoproep om dit beleid mbt  QR controle 
niet actief te handhaven in Rijswijk) het volgende heeft uitgesproken:

Er niet actief gehandhaafd zal worden omdat simpelweg de capaciteit er niet is. 

Het zou handhaven op excessen worden.

Vraag: Welke excessen waren er zaterdag 2 oktober 2021 in Oud Rijswijk?

 3: Weet u wie deze onruststokers waren op de kermis?

Zo nee, waarom niet?

 4. Zijn er aanhoudingen verricht door de politie?

Zo nee, waarom niet?

5. Bent u het met Rijswijks Belang eens, dat er hardere maatregelen moeten 
volgen tegen deze onruststokers, aangezien dit nu het zoveelste jaar is dat 
dit gebeurd?

Zo nee, waarom niet?

6. Bent u bereid om met een kermis verbod te gaan werken voor deze mensen? 
Zo nee, waarom niet?

Zo ja, hoe denkt u dit te gaan handhaven?

7. Was er mobiele cameratoezicht aanwezig? 
Zo nee, waarom niet?



 
          Rijswijks-Belang

          Mirjam ten Brummelaar 

          Marc Weterings


